



Smålands Skyttesportförbund

2017-10-28

Protokoll fört vid Regionskonferens i Alvesta 2017-10-28

Deltagare:

Småland: Dan Eriksson, Kattis Andersson, Per Enocksson, Christer Claesson, Anders Magnusson, Stefan Pettersson, Åke Claesson

Skåne: Bo Högberg, Lennart Albinsson, Per Klemmedsson, Janine Kettels, Roger Persson och Johnny Olsson.

Blekinge: Håkan Sigurdsson, P-O Johansson.

Halland: Henrik Johnsson

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades av Dan Eriksson

En kort presentation av mötets deltagare hölls.

2. Val av ordförande och sekreterare

Till Ordförande respektive Sekreterare för mötet valdes Dan Eriksson och Per Enocksson

3. Val av justeringspersoner

Till att justera protokollet valdes Per Klemmedsson och Håkan Sigurdsson.

4. Dagordningens fastställande

Dagordningen fastställdes med ett tillägg angående en gevärsfråga (Kikarklass 6,5)?

5. Godkännande av kallelse

Mötet godkände kallelsen.

6. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes. Christer Claesson avrapporterade punkt 12 i föregående protokoll som gällde Mästarmärken. De saknade Mästarmärkena har köpts in, delats ut och fakturerats till respektive distrikt.

7. Rapport och utvärdering av årets SSM-tävlingar

- Luft 10m arrangerades av LV6 Skf, inga rapporter, OK
- Sportgevär 50, fritt gevär 50 Jönköpings skyttegille inga rapporter, OK
- K-pist fält, K-pist bana, alla nöjda med arrangemanget i Dagstorp, OK

[Handwritten signatures]

- Gevär 6,5 fält genomfört i Sölvesborg, OK
- Gevär 6,5 bana, korthåll genomfört i Dagsås, vissa resultat saknas, en del problem med väntetid har rapporterats.
- Skytтиadens reg.final Genomfördes i Karlskrona, inga problem rapporterats.
- Korthållscupen hölls i Skåne och inga problem rapporterats.
- OL-skeet genomförd men resultat saknas
- Eng. Sporting, genomförd, inget att rapportera
- Fitasc Sport, genomförd, resultat saknas
- Nat. skeet OK
- Nordisk Trapp Genomförd OK
- Pistol 10m Ok
- Pistol 25-50m Blekinge

Christer meddelade att han fått uppdraget av förbundet att utvärdera och kontrollera tävlingslicensen bland tävlande. Han har börjat arbetet och det har visat sig att det saknas tävlingslicens i ganska hög utsträckning i alla grenar. Christer uppmanar alla att sprida informationen om att kontroller görs. Åsikter om att det är svårt att lägga licenser i systemet har hörts. Behövs utbildning?

8. Förslag och motioner

Skåne har önskat en diskussion om hur vi får SSM gevär att upplevas som en trevligare tävling och vara tidsmässigt mer effektiv. Att arrangera ett SSM gevär är ett tungt jobb och tidsplanering ansågs vara väldigt viktig under diskussionen. Även funktionärernas erfarenhet och anläggningar som har rätt förutsättningar är viktigt. Regionen har ett stort ansvar i frågan. Ett förslag var att bryta ut vissa grenar och köra på två helger istället för en. Positiva effekter finns i att dela. Focus måste ligga på att få en tävling som fungerar, flyter och som deltagarna kommer tillbaka till.

Småland arrangerar 2018 och meddelade att de vill dela upp på två helger.

Mötet beslutade att det ska vara möjligt att dela upp tävlingen på två helger om det är nödvändigt.

9. Tävlingsbestämmelser

- Önskemål om att kunna arrangera föreningslagstävling SSM med 2 deltagare istället för 3 med en förhoppning om att få fler lag att anmäla sig. Gevärssektionen Skåne har tidigare beslutat att arrangera med 3 deltagare. Efter diskussion var mötet överens om att ett lag skall ha 3 deltagare.
- Förslag om att skapa en kikarklass gevär 6.5 banskjutning. Småland har redan arrangerat smålandsmästerskap med en kikarklass gevär 6.5. Frågan tas upp i distrikten och beslutas nästa möte 2018.
- Förslag om att ändra Fitasc Sporting till 50-100 duvor. (det ska alltså kunna skjutas på valfritt antal inom det spannet beroende på bana).
Mötet godkände förslaget.
- Förslag om att i tävlingsbestämmelser under SSM 6.5 och SSM korthåll/ arrangör, ändra texten "enligt rullande plan" till "enligt långtidsplanering".
Mötet godkände förslaget.
- Förslag om SSM Compac Sporting skall gå ut till distrikten och beslutas nästa möte 2018.
- Redaktionell ändring i text under pistol/ resultatlistor



10. Tävlingsplanering

- Skåne som enligt långtidsplaneringen arrangerar SSM Gevär 6.5 2020 önskar att byta till 2019. Blekinge arrangerar 2020 istället för 2019.
Mötet beslutade och långtidsplaneringen ändrades på plats.
- Förändring i långtidsplaneringen för Fitasc. Anledningen var att samma distrikt under samma år inte skall behöva arrangera Engelsk sporting och Fitasc.
Mötet beslutade och justeringen gjordes på plats.

11. Regional utbildningsverksamhet

Alla var överens om att utbildningsverksamhet över distriktsgränserna är något vi skall utveckla. Inbjudan till utbildningar skickas lämpligen till respektive distrikt så att alla hittar utbildningar även utanför sitt distrikt.

Småland planerar Säk B utbildning till Alvesta 2018-02-03.

12. Övrigt

Arrangörsproblem vid SM tävlingar. Stora och resurskrävande arrangemang både vad det gäller anläggningar och funktionärer. Vad gör vi för att lösa problemen. Gå samman på distriktsnivå men kanske även på regionnivå vid större tävlingar. Skåne tar fram ett förslag som skickas på remiss till distrikten för en motion till förbundsårsmötet.

13. Nästa möte

Blekinge är värd för nästa möte och det är planerat till 2018-10-27

14. Avslut

Ordförande Dan Eriksson tackade alla mötesdeltagare och avslutade mötet



Ordförande
Dan Eriksson



Sekreterare
Per Enocksson



Justerare
Håkan Sigurdsson



Justerare
Per Klemmedsson